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14-08-2019.
onderwerp, bezwaar inrij verbod tussen 
no; 16 en 18 in de ploosterstraat 
De Cocksdorp.

Geachte Burgemeester en wethouders.

In courant van 09-08-2019 heb ik vernomen dat u een algeheel inrijverbod wil instellen tussen 
no 16 en 18 in de ploosterstraat.
Daar ik daar een garage heb, en deze ook in gebruik is voor mijn materiaal t.b.v mijn werk als 
z.z.p ben ik er op tegen om deze doorgang naar mijn garage af te sluiten .
Het besluit is tevens genomen zonder een deel van de bewoners te horen wat die er van vinden.
In januari zijn er weer 2 woningen verkocht door woontij, deze bewoners zijn het met deze 
afsluiting en niet meer parkeren achter het ook on eens , zo zijn er nog enkele die er anders over 
denken dan .
Wij kregen een paar keer een getypte brielje in de bus die werd bezorgd door  

. Deze staat in heel closse contact met .
Is het niet normaal dat de gemeente Texel je een schrijven met wat de bewoners voor wensen 
hebben in de bus te doen????? nu werden deze vragen opgeteld en in de bus gedaan door  

.
Al meer dan 35 jaar parkeer ik hier achter op het groentje , heb zelf straat en parkeer ruimte 
aangelegd voor bewoners in de straat, en alles incl, water afvoer uit eigen zak betaald.
Het afsluiten heeft niet s met veiligheid te maken.
Het is het gelijk , en het dwars zitten van  [ ] wel bij u bekend.
Zoals het tot nu gaat heeft er geen een bewoner last van de enkele auto die hier langs rijd.
Tevens is het inrichten van een speeltuin die  is belooft 
weg gegooid geld. Er zijn in het dorp 2 speeltuinen die ook ion de zomer bijna niet worden 
gebruikt.
Als het mee zit gaat de buurman naar den Burg verhuizen, dan blijven er nog 3 
kinderen over, [ waar is de gemeente mee bezig????]
Hoor eerst de bewoners nog eens [ zoals er in april door  is 
afgesproken met de bewoners. [ vergadering in de rog.]
Buiten deze punten om wil ik achter huis kunnen parkeren zoals enkele andere bewoners 
dat ook willen.
Niet wat  [ die de ene na de andere recht zaak an spant] 
en om deze dwars te zitten.

Heb in April en op 10-7-2019 ook een aangetekende schrijven naar u verzonden. 
Tot op de dag van heden is daar nog geen een word van tegen bericht over geweest. 
Is dit nu het College van burgemeester en wethouders????????

Hoop u zo geïnformeerd te hebben en dat u na denkt over mijn bezwaar. 
En dat ik nu ook een bericht terug krijg.

Groet.


